
Valtuustoaloite Ruukinkankaan urheilukentän valaisemisesta 
 

KVALT § 17 ”Tällä hetkellä Ruukinkankaan urheilukentän käyttöaika päättyy, kun illat 
syksyllä pimenevät, vaikka kentän käyttöä olisi mahdollista jatkaa 
huomattavasti. Urheilukentän käyttöä olisi mahdollista lisätä, mikäli 
kentälle saataisiin valaistus. Monet paikalliset urheiluseurat ja 
yksilölajien harrastajat käyttäisivät kenttää niin pitkään, kuin se kelien 
puolesta olisi mahdollista. Valaistusta ei tarvita talvikuukausina. 
Valaistus tulee huomioida myös muiden liikuntapaikkojen, kuten 
mahdollisten uusien kuntoportaiden ja koripallokentän, kohdalla, jotta 
niiden käyttöaste olisi mahdollisimman korkea. 
 
Suomussalmella 14.3.2022 
Suomussalmen Kokoomuksen valtuustoryhmän puolesta 
Petri Pesonen” 

 
Päätös Valtuusto lähettää valtuustoaloitteen kunnanhallituksen valmisteltavaksi. 

 
________ 

 
Täytäntöönpano     kunnanhallitus 
 
       ________ 
 

 
 
KHALL § 71 
 
   
Kunnanjohtajan esitys  

Kunnanhallitus saattaa asian teknisiin palveluihin valmisteltavaksi.   
 
Päätös Esitys hyväksyttiin. 

 
________ 

 
 
Täytäntöönpano tekniset palvelut 

 
________ 
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TEKLA § 15 
 
Valmistelija Tekninen johtaja Niina Kinnunen, 044 777 3380, 
 niina.j.kinnunen@suomussalmi.fi 
 
 Tulevan vuoden talousarvioon on esitetty, että urheilukentän nurmialue 

muutetaan tekonurmikentäksi. Mikäli hanke saadaan suunnitelmien 
mukaan toteutettua, niin alueen käyttöaika pitenee huomattavasti. 
Valaistuksen tarpeellisuudesta on keskusteltu liikuntapaikkojen 
selvitystyön valmistelun yhteydessä. Alueen käyttöasteen muutosta 
seurataan ja tarvittaessa varataan määrärahat vuoden 2024 
talousarvioon aluevalaistuksen lisäämiselle.  
 
Kuntoportaiden osalta ei tehdä talvikunnossapitoa ja siitä ilmoitetaan 
erillisillä merkinnällä. Kuntoportaiden valaistustarve olisi varsin lyhyt 
rajoittuen pääasiassa syksyyn ennen lumien tuloa. Lyhytkestoisen 
valaistustarpeen osalta siihen liittyvät investoinnit eivät ole perusteltuja. 
Syväyksenkadun kuntoportaisiin on rakentamisen yhteydessä asennettu 
led nauhavalot. 



 
Ruukinkankaan 2.vaiheen pihasuunnittelu on käynnistetty. Kyseiselle 
alueelle on todennäköisesti tulossa katukoripallo alue. Alueen valaistus 
huomioidaan suunnitelmassa.  

 
  
Teknisen johtajan esitys 
 Tekninen lautakunta päättää, että urheilukentän käyttöasteen muutosta 

seurataan ja tarvittaessa laaditaan aluevalaistussuunnitelma. 
Koripallokentän valaistus huomioidaan Ruukinkankaan koulun piha-
alueen 2.vaiheen suunnittelussa. 

 
Päätös Esitys hyväksyttiin. 

 
 

________ 
 
Toimeksi tekniset palvelut 
Tiedoksi aloitteen tekijä 

 
________ 


